
Anfahrt zur Pure Nature Familodge
Zielgebiet: Leopard’s Kloof bei Paterson, Südafrika
Anreise vom Flughafen Port Elizabeth: ca. 1 Stunde (86 km)

Schritt-für-Schritt-Wegbeschreibung:
1. Vom Flughafen Port Elizabeth:
Fahrt auf der N2 Richtung Grahamstown.
Nach ca. 58 km erreicht ihr Nanaga – dort verzweigen sich die N2 und die N10.

2. Ab Nanaga:
Folgt der N10 Richtung Cookhouse / Cradock für weitere 24 km, bis ihr Paterson erreicht.

3. Hinter Paterson:
Fahrt an der Kreuzung in Paterson weiter auf der N10 für ca. 5,2 km.
Auf der linken Seite, hinter einer Kurve, seht ihr ein Tor mit dem Schild „Waggie“.

4. Zufahrt zur Lodge:
Fahrt durch das Tor und folgt der Schotterstraße ca. 4 km über eine Nachbarfarm.
Ihr müsst dabei 4 Farmtore manuell öffnen & wieder schließen.

5. Zugang zum Lodge-Gelände:
Am Haupteingangstor gebt ihr den aktuellen Zugangscode ein (z. B. 1344# – wird vor Anreise mit-
geteilt). Das Tor öffnet sich automatisch, die Batterie kann aber gelegentlich fehlen – bitte ggf. per 
Hand öffnen.

Weitere Hinweise:
Tiere haben Vorfahrt – bitte langsam fahren! Gebt uns eure ungefähre Ankunftszeit vorab durch, 
damit wir euch bei Fragen oder bei der Ankunft helfen können.

Koordinaten:  33° 23’ 27”S  – 25° 55’ 38”E

Pure Nature Familodge
Mail: pure.nature.lodge@gmail.com
Tel: +27 (0) 820985557

Adresse 
Waggie Road 2, Paterson, 
Sundays River Valley 6130 Südafrika

© Google Maps



Directions to Pure Nature Familodge
Target area: Leopard‘s Kloof near Paterson, South Africa
Getting there from Port Elizabeth Airport: Approximately 1 hour (86 km)

Step-by-step directions:
1. From Port Elizabeth Airport:
Drive on the N2 towards Grahamstown.
After about 58 km, you will reach Nanaga, where the N2 and N10 branches off.

2. From Nanaga:
Follow the N10 towards Cookhouse/Cradock for another 24 km until you reach Paterson.

3. Behind Paterson:
At the intersection in Paterson, continue on the N10 for approximately 5.2 km.
On the left side, behind a bend, you will see a gate with a sign that says “Waggie.”

4. Access to the lodge:
Drive through the gate and follow the gravel road for about 4 km across a neighboring farm.
You have to manually open and close 4 farm gates.

5. Access to the lodge grounds:
Enter the current access code at the main entrance gate (e.g., 1344# – you will be given this code 
before your arrival). The gate will open automatically, but the battery may occasionally be missing 
– please open the gate manually if necessary.

Further information:
Animals have right of way – please drive slowly! Please let us know your approximate arrival time 
in advance so that we can help you with any questions or upon arrival.

Coordinates:  33° 23’ 27”S  – 25° 55’ 38”E
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Waggie Road 2, Paterson, 
Sundays River Valley 6130 Südafrika

© Google Maps


